



ACTION II

Petite Lady



ACTION II™ is a multifunctional 2940 nm Er:YAG laser for DERMATOLOGY or as well for GYNECOLOGY when the system is used in combination with BellaV™ Handpieces (see “ACTION II BellaV”). The maximum pulse width of 1.000 ms in long-pulsed mode expands the application possibilities. The specialized fractional and SHINING PEEL technology ensure a gentler rejuvenation and give the skin an incomparable glow. The brightness of the red 650 nm diode target beam can be adjusted depending on the lesion and skin type. The specialized multiple stacking fractional technology of ACTION II combines user-selected ablation depth with coagulation control for a virtually painless procedure. The fractional mode is available in both “Fractional” and “Long-Pulse” modes and the user-controlled thermal damage allows physicians to provide virtually painless treatments. ACTION II’s fractional technology leads to a rapid healing process and minimal downtime.

SHINING PEEL is a gentle laser peel technique for wrinkles, large pores and skin rejuvenation that offers no need for topical anesthesia, minimal downtime and minimized risk for PIH. This peeling technique stimulates collagen remodeling by delivering precise amounts of laser energy to the skin without immediate ablation of the epidermis. Shining Peel decreases the chance of PIH since the outside layer of the skin is kept intact during treatment; the outer epidermal layer will gradually slough off.

- SHINING PEEL
- Scars*: Acne scars, surgical scars
- Enlarged pores, skin tone, wrinkles
- Mole-related and epidermal pigmentation
- Seborrheic keratosis (SK), syringomas, warts



ACTION II

Petite Lady



ACTION II™ is ACTION II™ 是一款多功能的2940纳米Er:YAG激光仪器，适用于皮肤科治疗以及与Petit Lady手柄结合时也适用于妇科治疗。长脉冲模式下的最大脉冲宽度为1,000毫秒，拓展了多样应用的可能性。专业的技术和SHINING PEEL技术确保更加温和的肌肤重塑，并赋予肌肤无与伦比的光泽。红色650纳米二极管目标光束的亮度可以根据病变和肤质进行调整。ACTION II的分数多重叠加技术结合了用户选择的剥离深度和凝固控制，从而大大减轻了剥脱性镭射治疗过程中的疼痛。ACTION II的点阵模式可导致快速愈合过程和最小的恢复时间。

SHINING PEEL是一种温和的激光剥脱技术，用于处理皱纹、粗大毛孔和肌肤重塑，无需局部麻醉，恢复时间短，患色素沉着的风险最小。该剥脱技术通过向皮肤传递精确的激光能量，而无需立即剥离表皮，从而刺激胶原蛋白重塑。由于在治疗过程中保持皮肤外层完整，SHINING PEEL降低了色素沉着的机会，外部表皮层将逐渐脱落新生胶原蛋白。

适应症：

- 闪亮焕肤
- 疤痕*：痤疮疤痕，手术疤痕
- 大毛孔，肤色，皱纹
- 痣相关和表皮色素
- 脂溢性角化病（SK），汗管瘤，疣

